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Jegyzőkönyve 
 
32/2017. (III. 21.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 
33/2017. (III. 21.) határozat a napirendi pontokról   
34/2017. (III. 21.) határozat a Váci Rend őrkapitányság beszámolójáról  
35/2017. (III. 21.) határozat az Őrbottyáni Polgár őr Egyesület 2016. évi beszámolójáról  
36/2017. (III. 21.) határozat az egészségügyi alape llátást nyújtó háziorvosokkal kötend ő feladat-
ellátási szerz ődések jóváhagyásáról  
 
 

Jegyzőkönyv  
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 2017. március 
21-én, kedden 8:00 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök 
 Kollár Sándor bizottsági tag 
 Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági tag 
 Szántó Veronika bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István  alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Kiskuti Petra aljegyző 
 Batki Gabriella gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente műszaki irodavezető 
 Previák András Gamesz igazgató  
 Könyvesi Csaba polgárőrség elnöke 
 Vikor István őrbottyáni rendőrőrs parancsnoka 
 Muzsay Márta családsegítő 
 Rohfeld Anita jegyzőkönyvvezető 
Igazoltan távol: Benedek Éva bizottsági tag 
 
Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket, külön 
köszöntöm Vikor István alezredes urat, az őrbottyáni rendőrőrs parancsnokát, és Könyvesi Csabát a 
polgárőrség elnökét. Megállapítom, hogy a bizottság 4 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. 
Benedek Éva jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, igazoltan van távol. Jegyzőkönyv 
hitelesítésére felkérem Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági tagot. Aki ezzel egyetért, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 32/2017. (III. 21 .) 
határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. március 21-én, 
kedden 8:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági 
tagot választja.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A kiküldött napirendekkel kapcsolatosan kérdezem, 
hogy van-e valakinek módosító javaslata? Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendi pontokkal 
egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő a 
napirendi pontról, melyet a bizottság 4 igen szavaz attal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 33/2017. (III. 21 .) 
határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017.március 21-én, 
kedden 8:00 órakor kezdődő ülés napirendi pontját az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A Váci Rendőrkapitányság – Őrbottyáni Rendőrőrs beszámolója a 2016. évről 

2. Az Őrbottyáni Polgárőr Egyesület tájékoztatója a 2016. évről 

3. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó háziorvosokkal 

4. Egyebek 

- elfogadta. 

1. napirendi pont: A Váci Rend őrkapitányság – Őrbottyáni Rend őrőrs beszámolója a 2016. évr ől 

Vikor István őrsparancsnok:  Tisztelt jelenlévők, a Kapitány úr beszámolóját szeretném egy kicsit 
kiegészíteni. Én elhoztam a saját beszámolómat és ebből szeretnék egy két tényt megosztani a tisztelt 
egybegyűltekkel. A 2016-os évben az Őrbottyáni Rendőrőrs területén 138 bűncselekmény történt, 
2015-ben ez 364 volt, látható az adatokból a csökkenés. Kimondottan Őrbottyán településen 2016-
ban 89 bűncselekmény valósult meg, ez 2015-ben ez 95 volt, minimálisan itt is sikerült 
csökkentenünk. Én szeretném, hogy ezt a jövőben valamilyen szinten tudnánk tartani. Ez a csökkenés 
mindegyik településen elmondható, én remélem, hogy ezt a tendenciát tudjuk tartani a következő 
időszakban is. A közbiztonsági tevékenység tekintetében elmondható, hogy a 2015-ös évhez képest a 
tavalyi évben szintén előre léptünk. Az őrs állománya a tavalyi évben 38 elfogást hajtott végre. Úgy 
gondolom, a tavalyi évhez képest 23-ról 38-ra növekedés ez igen szép szám, igaz lehetne még 
fokozni, és nyílván azon is leszünk, hogy ezt megtegyük. Az előállítások száma a 2015-ös évhez 
képest 20 fővel növekedett, 52 fő előállítását hajtottuk végre bűncselekmény miatt. Kevesebb lett a 
bírságolások száma, 200 fővel kevesebb főt bírságoltunk meg, ami nem azt jelenti, hogy nem lehetett 
volna, hanem azt jelenti, hogy a kollégák elég sok esetben figyelmeztetést alkalmaztak a területen, de 
így is közel 578 fővel szemben kiszabtak közel négymillió forint bírságot. A tavalyi évben több mint 
1000 fővel szemben alkalmaztunk alkohol szondát és több mint 2000 személyt igazoltattunk itt a saját 
területünkön. A tavalyi évben a migráció elleni tevékenységben szintén részt vettünk. Sikerült az őrs 
állományát feltöltenünk. Kapitányság vezetőjével egyeztetve 3 fővel megnőtt a kapitányság létszáma. 
Sikerült olyan irányba terelni a dolgokat, ami az előrelépést fogja eredményezni a következő évben is. 
Az ellenőrzések során, amit tartottunk illetve végrehajtottunk, mind én, mind Kapitány úr, mind a 
megyei ellenőrzések, kirívó, kiemelt szabálysértést a kollégák részéről nem tapasztaltak. A kollégák a 
megszokott módon, szakszerűen és jogszerűen hajtották végre az intézkedéseiket. A technikai 
eszközeinkben változás nem történ. Szeretném megköszönni az önkormányzatnak és a Gamesznak a 
segítségét az épület és a hozzátartozó udvarnak a felújításában.  

2017. évre kitűztem néhány célt, amit szeretnék megvalósítani. Az online lakossági és az 
önkormányzattal való kapcsolat fokozása, a lakosság felé történő kommunikáció kiteljesítése, a 
környező települések rendezvényein való részvétel, a Hírmondóban és az önkormányzat honlapján 
keresztül az időseket és a fiatalokat még jobban szeretném megszólítani. A három új kolléga 
szeptember 1-jével lesz teljesen kihelyezve az őrbottyáni őrsre. Több közös akciót fogunk szervezni a 
veresegyházi rendőrőrssel, a lakosságban is nagyobb biztonságérzet alakul ki, ha több rendőrt látnak 
és ez megelőzheti a bűncselekményeket is. A tavalyi évhez képest szeretném növelni a 
sebességmérések számát a településen. Egyeztettem a közlekedési osztályvezetővel és ígéretet tett 
arra, hogy amint a feltételei meglesznek, akkor heti több alkalommal várható az ellenőrzés. A 
sebességméréshez 4 új helyszínt mértünk fel, rotációban fogjuk ezeket a helyeket változtatni.. 
Ennyivel szerettem volna kiegészíteni a kapitányság beszámolóját. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönöm szépen a rendőri kiegészítést, úgy 
gondolom, hogy a fokozott rendőri jelenlét érzékelhető a településen, mindenféleképpen visszatartó 
ereje van. Szerintem ez nagyon fontos, és nagyban befolyásolja azt, hogy a számok amiket most 
kaptunk, azok csökkenő tendenciát mutatnak. 

Szabó István alpolgármester: Én néhány dolgot szeretnék mondani illetve kérdezni. A Váci 
Kapitányság beszámolójában láttam, hogy nagy hangsúlyt helyeztetek a közterületi jelenlétre, én úgy 
érzem, hogy ezen még Őrbottyánban van mit javítani, tehát én ezt szeretném kérni, hogy a 2017-es 
évben ez nagyobb súllyal jelenjen meg.  
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A másik dolog, hogy én azt gondolnám, hogy érdemes lenne a te beszámolódat, ehhez a 
beszámolóhoz hozzácsatolni, mert gyakorlatilag ezt többször el kellene mondani, és a jövőben ezt 
mindig lehetne mellékelni, így tényleg láthatnánk a helyi rendőrőrsnek a tevékenységét számokban is. 
Nagyon üdvözlöm a sebességmérős változtatásokat. A polgárőrséggel sokszor tapasztaljuk, hogy 
néhányan versenypályának használják a jobb utjainkat. Én egy olyan kéréssel fordulnék feléd, hogy 
most olvasható a médiában, hogy a rendőrség és a MÁV összevont akciót hajt végre és a rendőrség 
fokozottan ellenőrzi az átkelőket. Abban kérnék segítséget, hogy Őrbottyánban van néhány olyan 
átjáró, ami balesetveszélyes és ha lehetne egy olyan jelzést adni a MÁV felé, hogy legalább jöjjenek ki 
és vizsgálják felül, akkor az tegyétek meg. Mi levelet írtunk már többször is a hivatal részéről. 
Alapvetően a Szőlősor utcai és a Petőfi Sándor utcai átkelőre gondolok. Régen az indoklás az volt, 
hogy majd amikor hozzányúlnak ehhez az egész vonalhoz, majd akkor fogják felülvizsgálni, de ez 
évekre eltolódik és nem látjuk a végét. A Szőlősor utcában nagy segítség lenne, ha betennének még 
két betonelemet és kiszélesítenék az átjárót, mert két autó egymás mellett nem igazán fér el. A Petőfi 
utcaival nem tudom, hogy mit lehetne csinálni, azt a dombot gondolom nem fogják leszedni. Jó lenne 
azért, hogy ha ebben tudnátok segíteni, mert ott most is történt egy baleset a múlt héten szerdán.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Pár kérdésem vagy észrevételem lenne, igazából ez az összefoglaló, amit 
küldött kapitány úr, ez inkább Vácra húzható rá, viszont egy két dolgot kérdeznék Őrbottyán 
vonatkozásában. Először is a létszámmal kapcsolatosan. A 12 fős létszámban benne vannak a 
tanulók, akik nem teljes értékű rendőrök és önálló intézkedésre nem jogosultak? Illetve a KMB-s 
státusszal kapcsolatban szeretnék kérdezni. Itt azt írta kapitány úr a beszámolóban, hogy ők 
klasszikus terület szolgálatokat el tudják végezni. Na most, ha én jól tudom, akkor jelenleg az összes 
KMB-s, aki itt Őrbottyánban szolgálatot teljesít, ők mind klasszikus járőrszolgálati beosztásban 
dolgoznak. Hogyan tudják ezt a gyakorlatban megvalósítani? Ha jól tudom 75%-át az idejüknek, az 
adott településükön kell, hogy töltsenek. Itt úgy fogalmaz az anyag, hogy közterületen kell, hogy töltse, 
akkor ez most pontosan mit jelent? Közterületen vagy saját területen, ha közterületen, akkor az most 
járőrszolgálat vagy nem járőr szolgálat? Ez most pontosan mit takar? Itt a körzeti megbízott feladatai 
közé rakja az iskolarendőri program végrehajtását, ha én jól tudom, akkor ez nálunk Őrbottyánban 
nem így működik. Tehát, ha jól tudom, akkor az iskolarendőri feladatokat nem a Pataki látja el, ha ez 
így van, akkor ez miért alakult így? Illetve, az óvodában, hogyan működik, hiszen az anyagban benne 
van, hogy az oktatási intézmények és ebben benne van az óvoda is, ez ott hogyan valósul meg? 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Az Őrbottyáni rendőrőrs 6 településen lát el feladatot, minden 
települést naponta érintenünk kell, ezért lehet, hogy nem csak itt vagyunk Őrbottyán területén. A 
tavalyi évben létrehoztunk új járőrszolgálati útirányokat, amit kimondottan Őrbottyán területén hoztunk 
létre és elkezdtük ezt a formát is úgymond erőltetni. Továbbá, ha a helyi KMB-s van szolgálatban, 
akkor ő a szolgálatának a nagy részét Őrbottyánban végzi, a mellé rendelt járőrtársával, a 
járőrvezetővel. A helyi KMB-s csak akkor szokott elmenni a területről, hogy ha más településre 
kiküldetés van. Nyílván erre oda fogunk figyelni, és megpróbáljuk a szolgálatokat úgy szervezni, hogy 
többet legyünk itt a területünkön.  

Szabó István alpolgármester:  Én alapvetően a járőr szolgálatra gondoltam, az autót azt látjuk én 
konkrétan a gyalogos járőr szolgálatra gondolok, mondjuk az iskola, óvoda környékén. Amennyiben ez 
benne van a tervben, akkor ennek a végrehajtását, ha jobban felügyeled az jó lenne. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  A járőrszolgálatunk a frekventáltabb helyekre ki fog terjedni, 
amennyiben a kinevezés megtörténik, akkor az a három kolléga is teljes értékű lesz, innentől kezdve 
könnyebben megfogjuk tudni megoldani, hogy a napi négy járőr legyen szolgálatban és abból kettő 
csak ezt a gyalogos részt látná el, vagy a KMB-s kollégával és a másik az menne a saját területére. A 
12 főben igen benne van a 3 kinevezésre kerülő kolléga, a létszámot tekintve 4 körzeti megbízottunk 
van, 2 járművezetőnk, 2 járőrparancsnok és 4 járőrünk, így jön ki a 12 fő, és itt van a 3 három kolléga 
is, akik igazoltatásra nem jogosultak, de igazából effektíve az intézkedések lefolytában segítik a 
kollégákat, már így is sokat tudnak segíteni. Ha minden jól megy, akkor szeptember 1-jével 
kinevezésre kerülnek és teljes értékűek lesznek a kollégák is. Én szeretném elérni, hogy a város 
kapjon még egy státuszt, ezzel kapcsolatban egyeztetek Polgármester úrral és Kapitány úrral is. 
Javaslatot fogok tenni a Váci Kapitányságon arra, hogy emeljük az őrs létszámát, hiszen vannak 
kisebb számú települések, ahol nagyobb a rendőrőrsnek a létszáma. A körzeti megbízottnak  a 
szolgálata 75%-át közterületen kell eltöltenie, ez van a szabályzatban leírva. Az országos rendőr-
főkapitány a migrációs helyzetre tekintettel a körzeti megbízottakra vonatkozó szabályok néhány 
pontját módosította a KMB-st igénybe lehet venni más területen is. Ez most azt jelenti, hogy a körzeti 
megbízottakat nem klasszikus KMB-s ként kell nekünk tervezni, szervezni, hanem más feladatokat is 
lehet nekik adni.  
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Az iskolarendőri feladatokat a tavalyi évben Pataki úr hajtotta végre itt Őrbottyánban, hiszen ő a helyi 
KMB-s. Az idei évben ezt a tevékenységet István Erika látja el, mint körzeti megbízott, igaz ő más 
területen  körzeti megbízott, de az ő életében történt egy változás, ami függvényében nekünk olyan 
szolgálatot kell szerveznünk részére, ami azt teszi lehetővé, hogy hétfőtől péntekig kell neki hivatalból 
dolgoznia. Ezt leegyeztettük, és vállalta, hogy ezt a tevékenységet ő végre fogja hajtani. Az óvodai 
baleset megelőzési munkák tekintetében, az év elején felvettük a kapcsolatot az óvodákkal is, akik 
igénylik és kérik, azokkal egyeztetünk és megyünk, de amíg nem futnak be igények az őrshöz, hogy 
ilyen és ilyen eseményeken vegyünk részt addig nem fogunk részt venni. Amennyiben az óvoda 
vezetősége jelzi felénk, hogy szeretnék, hogy ha a csoportok részére előadást tartanánk, akkor 
természetesen megszervezzük, megyünk és végrehajtjuk és megcsináljuk. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A gyermek és ifjúságvédelmi tevékenységgel kapcsolatban ez a leírás elég 
Vác központú. Gyámügyi szolgálatok az önkormányzatoknál már nincsenek, szociális szolgáltatások 
háza ez váci intézmény, ilyen sem működik itt Őrbottyánban. Itt én is azt írtam fel, amit István is 
megemlített, hogy sokkal nagyobb szükség lenne, nem csak a tanévkezdéskor, reggelente az 
iskolánál a rendőri jelenlétre, ez annak idején elég jól működött és én azt gondolom, hogy ennek volt 
megfelelő hatása. A családon belüli erőszakkal kapcsolatban csak egy mondatot szeretnék mondani. 
Én azt gondolom, hogy a Váci Kapitányságnak még van hova fejlődnie a szakmai hozzáállás 
tekintetében a családon belüli erőszak helyzetének kezelésére, gondolok itt akár a zaklatásra, akár a 
távoltartással kapcsolatosan. Megállapításom szerint igen súlyos szakmai hiányosságokat lehet 
tapasztalni a kapitányságnál, én azt gondolom, hogy sokkal jobb jogi és szakmai felkészültség kellene 
a kapitányságokra-e tekintetben, különösen az emelkedő statisztikák miatt, amit ott az elején is 
jegyeztek a beszámolóban. István nem említette, de azt gondolom, hogy a bűnmegelőzési 
tanácsadóknak a jelenléte és a megjelenése, amit itt ír az anyag az egy nagyon-nagyon pozitív és 
nagyon-nagyon jó fejlődési irány, amit a kapitányságon lehet tapasztalni, ugye ők jártak is itt 
Őrbottyánban, felkészültek, emberileg, szakmailag nagyon jó a hozzáállásuk, ez egy nagyon 
üdvözlendő irány, és ezt szerintem fokozottan ki kell használnunk, erre kell, hogy igény legyen. Egy 
dolgot szeretnék még igazából megjegyezni és kérni, én azt gondolom, hogy a KMB-snek a jelenléte a 
település rendezvényein az igen is fontos kell, hogy legyen, mivel mondtad, hogy a lakossággal való 
kommunikációnak a kiteljesítése az egyik célotok, én úgy gondolom, hogy ez egy kiváló lehetőség 
lenne erre, mert szerintem nagyon sanszos, hogy a lakosság 90%-a nem ismeri a helyi KMB-t. Tehát 
igen is a járőr beosztásokat úgy kellene tervezni szerintem, hogy egy óvodai nyílt nap, az egy előre 
fixálható rendezvény, azon igen is a helyi KMB-s jelenjen meg. A másik pedig a Gyermekjóléti 
Szolgálattal való jelzőrendszeres kapcsolattartás, saját tapasztalatra alapozva mondhatom, hogy a 
kapcsolat felvétel nagyon gyerekcipőben jár, én örülnék ha ez erősödne, mert szerintem szükség van 
rá. Amikor az óvodában olyan szinten megjelenik az agresszió a gyerekeknél, ami általában családon 
belüli konfliktusokra vezethető vissza, ott igenis mindenféle szakember jelenléte szükséges és azt 
gondolom, hogy ebben aktívabban részt kellene venni és fontos a személyes kapcsolattartás a 
kollégákkal.  

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  A bűnmegelőzéssel kapcsolatosan ezt leegyeztettük az 
alpolgármesterúrral is, hogy ha lenne olyan kérés, hogy rendezvényen részt vegyünk, akkor kérnénk 
szépen egy jelzést, küldök be kapitány úr felé és úgy gondolom, hogy ha tudunk, akkor itt leszünk az 
adott rendezvényeken. Én úgy gondoltam, hogy az ilyen rendezvényeken a helyi körzeti megbízott 
részt fog venni, múlt héten megkaptam a művelődési ház vezetőjétől az éves programot. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én az óvodai rendezvényekre is gondolnék, az nem biztos, hogy benne van 
az Ágnes által átküldött programtervben. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Kérném, hogy kapjunk értesítést az óvodai rendezvényekről 
egy másfél-két héttel előtte e-mailen vagy telefonon. A jelzőrendszer tekintetébenén úgy gondolom, 
hogy ha gond van, akkor szeretnénk jelzést kapni róla és akkor kimegyünk és ha kell, akkor közösen a 
vezetővel megyünk ki, abszolút rugalmasak leszünk és ezt is meg fogjuk tudni oldani. 

Szabó István alpolgármester:  Igen én erről megfeledkeztem, szerettem volna megköszönni, hogy a 
bűnmegelőzési szakreferensek itt voltak és segítettek az előadás előkészítésében. Az óvodával 
kapcsolatban én próbáltam mind a két fél felé jelezni és a referensek részéről nem volt semmiféle 
ellentmondás abban, hogy megadtam az óvoda vezetőjének az elérhetőségét. Van egy speciális 
programjuk, amit már egész pici korban el lehet kezdeni, bábukkal, a közlekedés biztonságról szól: 
Bízok benne, hogy ez a kapcsolat felvétel megtörténik és pozitív lesz itt a fogadókésség. Én azt 
gondolom, hogy ez egy nagyon fontos dolog, hogy ezt időben kezdjük el.  



4 

Tervezzük újabb ilyen nagyobb rendezvény szervezését, abban várjuk a segítségeket, a múltkorinál 
nagyszerűek voltak a biciklisek is a bemutató pályával. Valószínűleg Ágnes már az összefésült 
programokat küldte el, mert az fog majd bekerülni a Hírmondóba is.  

Kollár Sándor bizottsági tag:  A költségvetés tárgyalásánál merült fel a gépjármű vásárlás és akkor 
abban maradtunk, hogy egyrészt zajlanak a szakmai egyeztetések, ugye létszámarányosan 
hozzájárulnak az önkormányzatok ehhez a gépjárműhöz. Amennyiben ez megvalósul, akkor várható-e 
bármiféle előrelépés, kézzelfogható, pozitív fejlemény az őrbottyáni emberek részéről, mert Őrbottyán 
nyílván azért finanszíroz egy ilyen vásárlást, hogy ebből Őrbottyánra lebontható előnyünk legyen. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Én úgy gondolom, hogy a bűncselekményeknek a száma 
egyértelműen csökken, ami azt mutatja, hogy valamilyen szinten jól dolgozunk. Azokat az 
előrelépéseket, amiket felvázoltam, hogy szeretnénk elérni, azt a KMB-s jelenlét mindenféleképpen 
meg fogja növelni. Egyeztetések folynak a többi önkormányzattal, minden önkormányzat elfogadta a 
költségvetésében ezt a tételt. A további részletekről, majd aljegyző asszonnyal egyeztetünk. 
Mindenképpen szeretném azt, hogy ezt gépjárművet kizárólag csak az Őrbottyáni rendőrőrs területén 
lehessen használni, ezt mindenféleképpen bele fogjuk tenni a szerződésbe. Úgy gondolom, hogy ilyen 
tekintetben nem lesz ilyen gondunk, hogy le kell adnunk az egyik gépjárművet. A jelenlegi két 
gépjárműből az egyiket szinte mindig más őrs területére át kell adnunk. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Igen, pedig ahhoz a gépjárműhöz is hozzájárult az önkormányzat, 
hogy ha jól emlékszem. Valószínűleg abba a szerződésbe is bele volt írva. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok: Szerintem nem volt benne. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: De benne volt. 

Kmetty Károly polgármester:  Éppen Nagymaros kapcsán volt olyan, hogy a nagymarosi őrs olyan 
feltételekkel kapta meg a gépjárművet, hogy csak ott helyben lehet használni, így hiába szerették 
volna onnan elrendelni az autót. A múltkori kocsi szerződésében is szerepelt és most is szeretnénk, 
ha szerepelne, hiszen az a fő cél, hogy ha az önkormányzatok, ez a hat település összerakta az árát, 
akkor itt teljesítsen szolgálatot, tehát az őrs területéről ne mehessen ki a kocsi. Még annyi információt, 
hogy tegnap véglegesítettük a statisztikai számokat, éppen azért, hogy elfogadható áron elfogadható 
minőségű gépjármű kerüljön beszerzésre, kvázi egy versenyeztetést nagyon gyorsan lefolytatunk, 
nyílván egyeztetve veletek és akkor elindítjuk a dolgot. Látszik a statisztikából, hogy Őrbottyán több 
mint 50%-kal fog hozzájárulni a gépjármű vásárlásához. Ilyen értelemben az a képviselő-testületi 
felvetés, hogy szeretnénk, ha nem csak az őrs területéről ne mehessen ki a kocsi, de mondjuk 
súlyozottan az őrbottyáni jelenlét legyen nagyobb, az teljesen jogos. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Szerintem ezt, majd kapitány úr felé kellene jelezni, 
mert szerintem ő az, aki berendelheti ezt a gépjárművet. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Pest Megyei Kapitánysággal kötjük meg a szerződést, nem Váccal, tehát 
elméletileg ez megyei szerződés, a kapitány úr nem rendelkezhet igazából. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Akkor is kapitányúr az, aki felsőbb körben jelezheti, 
hogy itt volt egy ilyen jelzés. Ahogy polgármester úr is mondta, több mint 50%-kal támogatunk egy 
gépjármű beszerzését, akkor elvárható az, hogy itt legyen a mi környezetünkben.  

Kollár Sándor bizottsági tag: Igen és van rossz tapasztalat a korábbi időkből. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Egy-egy személy nem tudja jelezni a Pest Megyei 
Rendőr főkapitányság felé, ezt csak felsőbb körben tudják megtenni. A szerződésben benne van, 
eddig is benne volt, de látjuk, hogy ezzel nem jártunk sikerrel, hiába van benne a szerződésben, mert 
elvitték, és így nincs Őrbottyánban az autó. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Eddigiekben is megpróbáltam úgymond harcolni, hogy ne 
vigyék el a gépjárművet, de az én kezem is meg van kötve. Én úgy gondolom, hogy amennyiben ilyen 
kikötéssel kapunk egy gépjárművet, akkor ebben ő mindenféleképpen partner lesz. Jelenleg két 
gépjárművünk van az Opel Astra közel 5 éves 240.000 kilométer van már benne, a másik a Dacia 
Logan, amivel átléptük a 70.000 kilométert, amit idén tettünk bele az közel 10.000-30.000 kilométer. 
Az Opel szinte folyamatosan szervizben van, illetve van, hogy át kell adnunk Acsára a 
gépjárművünket. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Acsának nincs saját autója? 
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Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Van, csak az acsai autó, az a kutyás kollégákkal van szinte 
állandóan, ők pedig járnak a határra, sajnos és így a mi autónkkal szokták pótolni és ha nincs 
szolgálat, akkor visszakapjuk. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Abszolút üdvözítő, hogy csökken az őrbottyáni bűncselekmények 
száma, bár én azt gondolom, hogy ez nem az őrbottyáni rendőrőrsnek köszönhető elsősorban, hanem 
az abszolút erős polgárőri jelenlétnek, én ezt köszönöm a polgárőrségnek. 14 éve lakom itt, őrömmel 
hallom, hogy van rendőr járőrünk, én még nem találkoztam vele, ellenben polgárőrrel nap, mint nap. 
Azt gondolom, hogy a bűncselekmények számának a csökkenése nem az erős rendőri jelenlét miatt 
van, sokkal inkább köszönhető a polgárőreinknek, úgyhogy köszönöm szépen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Egyéb hozzászólás? Amennyiben nincs akkor, aki 
a Váci Rendőrkapitányság, Őrbottyán Rendőrőrs beszámolóját a 2016-os évről elfogadásra javasolja 
a képviselő-testületnek, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 34/2017. (III. 21 .) 
határozata a Váci Rend őrkapitányság beszámolójáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a Váci 
Rendőrkapitányság 2016. évi tevékenységéről, a település közbiztonságának helyzetéről, a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról szóló beszámolóját 
megismerte és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Az Őrbottyáni Polgár őr Egyesület tájékoztatója a 2016. évr ől 

Könyvesi Csaba polgár őrség elnöke:  Szerintem elég sok mindent leírtam, ha van kérdés, akkor 
arra szívesen válaszolok. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Lehet, hogy én ugrottam át és benne van a 
beszámolóban, de nem találtam, hogy hány fővel vagytok most jelen pillanatban? 

Könyvesi Csaba polgár őrség elnöke:  30 fővel, ebből 4 ifjú polgárőr van és 26 rendes. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  A jelentkezésekkel kapcsolatosan fogjátok hirdetni 
valahol vagy szájról-szájra fog terjedni, hogy várjátok az embereket? Vagy egymás ismerősének 
adjátok át? Én nem látok semmi olyan felhívást, hogy várjátok az embereket. Felhívásképpen lehetne 
egy bemutató, hogy kicsit belelássanak a lakosok a polgárőrség működésébe. Nagyon sok új 
lakosunk van, akik nem tudják, hogy mekkora munka a polgárőrség munkája. Elvárják azt, hogy 
társadalmi munkában legyenek jelen, de nem igazán tudják, hogy az igazából milyen háttérmunkát 
igényel. Én egy hónap alatt belefutottam kettő olyanba, hogy megkérdezték tőlem, hogy mit csinál egy 
polgárőr. Tehát nem igazán tudta azt sem, hogy egy rendőr mellé lehet polgárőrt vezényelni vagy, 
hogy ő milyen intézkedésekre jogosult. Lehet, hogy egy figyelemfelkeltés jó lenne, hogy egy kicsit 
jobban belelássanak az életetekbe.  

Könyvesi Csaba polgár őrség elnöke:  Tavaly évben is többször jelent meg cikkünk, illetve majd 
most is meg fog jelenni a Hírmondóban. Ezeknek a cikkeknek a végén ott szokott lenni egy felhívás, 
elérhetőséggel, hogy ha valaki csatlakozni szeretne hozzánk, akkor arra lehetősége legyen. Tavalyi 
évben is több alkalommal volt fogadóóránk, ott is lehetett érdeklődni. Szerintem a kapcsolat megvan, 
hiszen a telefonszámunk mindig benne van a Hírmondóban, a Facebookon is fent vagyunk.  

Kmetty Károly polgármester:  Igen és említsük meg, hogy a rendezvényeken is mindig kint vagytok 
külön standdal, így a rendezvényeken is meg tudnak titeket keresni. Vannak tájékoztató anyagok és 
természetesen személyes tájékoztatást is tudtok nyújtani. 

Kollár Sándor bizottsági tag: A településen szerintem mindenki ismer legalább egy polgárőrt. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Az ifjú polgárőröknél volt most visszajelzés az 
iskolában is, kimondottan felhívták a leendő 5. osztályos szülők figyelmét, hogy van erre lehetőség 
már a felsőbb tagozattól. Jó visszajelzéseket kaptunk, szerintem a gyerekeknél ez egy nagy szám. 
Illetve még szerettem volna kiegészíteni, hogy az iskola rendőrrel kapcsolatosan, István Erikáról 
nagyon jó visszajelzések érkeztek. Azt mondták, hogy a gyerekek nyelvén tud beszélni. Amit István is 
mondott, hogy dadai végzettséggel is rendelkezik, ez nagyon-nagyon meglátszik, a gyerekektől is jó 
visszajelzést kaptunk. Viccesen, poénosan tudja a komoly témákat is elmondani a gyerekeknek.  
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Kmetty Károly polgármester:  Én egyetlen kiegészítést szeretnék tenni, én meghívást kaptam a 
közgyűlésre és ott is felvetettem azt, hogy szerintem nagyon szép az, hogy 26 plusz 4-en vannak a 
polgárőreink, de szerintem nagyon beszédesek azok az adatok, hogy tulajdonképpen a szolgálatban 
igazán ki milyen gyakorisággal vesz részt. Kaptam egy statisztikai adatot és továbbra is azt mondom, 
hogy van egy nagyon aktív magja a polgárőrségnek, akikkel gyakorlatilag nap mint nap 
találkozhatunk. A két évvel ezelőtti 20-as létszámhoz képest nagyon jó ez a 30-as létszám, de 
továbbra is én úgy érzem, hogy egy viszonylag kis csapat vállalja magára a nagy terheket, ha ebben 
valamilyen szinten tud fejlődni a polgárőrség, akkor biztos, hogy sokkal hatékonyabb lesz a munkátok. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Csak egy megjegyzésem lenne, a rendőrségi beszámolóban benne van az, 
hogy a rendőrök a 35 településen ilyen olyan rendezvényeket biztosítanak. Azért azt tegyük hozzá, 
hogy Őrbottyánban a rendezvények biztosítását a polgárőrség végzi. Szerintem itt Őrbottyánban nem 
volt olyan rendezvény, ahol a rendőrség biztosított volna. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Tavalyi évben is kint voltunk, én is kint voltam nagyon sok 
rendezvényen.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én a biztosításra mondom. 

Vikor István rend őrőrs parancsnok:  Többször itt voltunk, most is itt voltunk a polgárőrséggel együtt. 
Egyeztetni fogunk a polgárőrséggel, hogy a rendezvény-biztosításokban, hogyan tudunk részt venni. 

Szabó István alpolgármester:  Én annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy a létszám növekedés a helyi 
közélet szereplőinek a bevonásával válhatna még inkább közismerté és még inkább támogatottá. 
Most van 4 új tagunk, de a tavalyi évben ez egy kicsit megállt. Voltak olyan jelentkezők, akik életében 
időközben változás állt be, így nem tudtak végül polgárőrök lenni. Amennyiben lehet azt kérni, hogy a 
képviselő asszonyok és urak vagy ha tudnak embert aki tudna támogatni minket abban, hogy többen 
legyünk, akkor az egy pozitív dolog lenne. Volt egy olyan tájékoztató, ami kapcsán volt, aki számára 
nyilvánvalóvá vált, hogy ezek a szolgálat beosztások nem egy kőbe vésett dolgok, hiszen társadalmi 
munkáról van szó. Néha csalóka az, kiket látunk és kit nem, mert vannak, akik éjszaka dolgoznak. A 
hangsúly át lett helyezve a nappali szolgálatokra és próbáljuk a péntekre, szombatra hangsúlyozni a 
szolgálatokat. Én Csabának szeretném megköszönni, iszonyatos munkát végez, mint vezető és 
próbálja a napi szolgálatokat leszervezni. Van, hogy a szolgálat előtt egy órával szólnak, hogy 
mégsem jó, akkor ő megpróbál találni valakit, és ha nem sikerül, akkor ő maga is beszáll. Csaba a 
legnagyobb óraszámban dolgozik, a vezetői feladatokon kívül fizikálisan is rengeteget tesz bele ebbe 
a dologba. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönöm szépen. Kérdezném a bizottság tagjait, 
hogy van-e hozzászólnivalótok? Amennyiben nincs akkor, aki a határozati javaslattal egyetért és 
elfogadásra javasolja a képviselő testületnek, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 35/2017. (III. 21 .) 
határozata az Őrbottyáni Polgár őr Egyesület 2016. évi beszámolójáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága az Őrbottyáni Polgárőr 
Egyesület 2016. évi tevékenységéről szóló beszámolót megismerte és a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

- Vikor István és Könyvesi Csaba kiment a teremből 8:53-kor. 

3. napirendi pont: Feladat-ellátási szerz ődés megkötése az alapellátást nyújtó háziorvosokkal  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Dr. Császi Andreára és Dr. Gedeon Csabára 
vonatkozik. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A fogorvosnővel még folynak az egyeztetések.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Ugye 2016. októberétől az egészségházban 
működnek, most már a háziorvosok illetve a fogorvos. A szerződéseket gondolom mindenki átolvasta.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Én egy kiegészítést szeretnék tenni csak, az orvosi kamarától továbbra sem 
érkezett meg, az írásos szakmai vélemény, ezzel együtt hajtani fogom őket, nem tudom, hogy miért 
nem küldték, telefonon azt az információt kaptam, hogy a saját ügyvédjük átnézte és aláírásra 
alkalmasnak találja a szerződést. 
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Kollár Sándor bizottsági tag:  Ez a szerződés a háziorvosokkal leegyeztetet? 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Igen 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Van valakinek kérdése? Amennyiben nincsen 
akkor, aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnök hat ározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 36/2017. (III. 21 .) 
határozata az egészségügyi alapellátást nyújtó házi orvosokkal kötend ő feladat-ellátási 
szerződések jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot amely 
szerint Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátást nyújtó 
háziorvosokkal kötendő feladat-ellátási szerződéseket a határozat melléklete szerint elfogadja. 

- a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Egyebek 

Szabó István alpolgármester:  Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy lassan beszélnünk kellene a 
Nyitott iskolaudvar programmal kapcsolatban. Évával beszéltem, azt mondta, hogy hozzá érkeztek 
olyan észrevételek, hogy vannak olyan szülök, akik a kötelező önkormányzat általi tábor kapcsán 
érdeklődtek, ebben kellene egy összhangot teremtenünk. Jelezték, hogy arra lenne szükség, hogy 
egész napos felügyelet legyen, tudunk-e ebben segíteni. Néhány dolgon el kellene gondolkozni. A 
tavalyi évben látszott, hogy a délelőtti programok kevésbé voltak népszerűek.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Rendben beszélni fogunk róla. 

Szabó István alpolgármester:  A bizottságok éves munkatervét nem találtam meg a honlapon, 
kérném, hogy ezek kerüljenek fel a honlapra, hogy meglehessen találni őket. Illetve jó lenne, ha a 
Művelődési Ház programtervét is fellehetne külön tüntetni valahol. Szilviától szeretném még kérdezni 
a civil szervezetek pályázatának az elbírálásával kapcsolatosan, én azt hittem, hogy ez a mostani 
ülésen napirendre kerül.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Azt csak testület tárgyalja. Testületi ülésen napirenden lesz.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek 
még mondanivalója? Ha nincs akkor köszönöm a részvételt, az ülést bezárom. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szobo szlai Szilvia megköszönte a jelenlétet és 
az ülést 9:00 órakor bezárta. 
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